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Vragen van de leden Smaling en Van Nispen (beiden SP) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu en de Minister van Veiligheid en 
Justitie over de asbestzaak in Dodewaard (ingezonden 16 november 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat honderden bezoekers aan de Versbeurs 
in 2011 willens en wetens zijn blootgesteld aan asbest?1 

Vraag 2
Hoe heeft het kunnen gebeuren dat er een evenement in een hal heeft 
plaatsgehad waarvan bekend was dat er een hoge concentratie asbestvezels 
aanwezig was? Waarom was deze hal niet afgesloten voor bezoekers en 
evenementen? 

Vraag 3
Hoeveel mensen hebben sinds de sluiting deze voormalige steenfabriek 
bezocht tijdens andere gelegenheden en zijn hierbij blootgesteld aan de hoge 
concentratie asbestvezels? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de beweringen dat het Openbaar Ministerie niet van alle 
feiten en omstandigheden op de hoogte was, zoals van de onwetendheid van 
bezoekers en de risico’s van asbest? 

Vraag 5
Hoe wordt nu gecommuniceerd met bezoekers? Is er sprake van een 
«follow-up»? 

Vraag 6
Hoe wordt voorkomen dat er evenementen kunnen worden georganiseerd in 
gebouwen die wegens asbestgevaar afgesloten hadden moeten zijn?

1 Omroepgelderland.nl, 14 november 2016, http://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2120825/
Bizar-en-kwalijk-justitie-checkte-niet-alle-feiten-in-asbestzaak-Dodewaard
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